

FLEXI FILM®

Superior Rust and Corrosion Protection

Flexi Film® is ideal to use for the protection of all metal surfaces against rust, corrosion and oxidation. Its penetrating and coating action helps stop rust and corrosion caused by both natural & industrial sources, and prevents further moisture intrusion.

- Penetrates existing rust & corrosion
- Coats exposed metal surfaces to ensure moisture is displaced and further intrusion is prevented
- Non-conductive
- Non-drip, and won't dry up and flake off
- Will not damage painted surfaces, plastic, or most synthetic rubbers
- Lubricates sliding surfaces to prevent binding and squeaking
- Approved for use in food processing plants for non-food contact by Health Canada



ORDERING INFORMATION

Description	Qty.	Part No.
IDEAL Flexi Film®	340g Can	40-110

©2021 IDEAL INDUSTRIES, INC.

IDEAL CUSTOMER SERVICE:
orderdesk@idealindustries.com
1-800-824-3325
www.idealind.com

THE ELECTRICIAN'S
CHAMPION™



FLEXI FILM®

Protection supérieure contre la rouille et la corrosion

Flexi Film® est idéal pour la protection de toutes les surfaces métalliques contre la rouille, la corrosion et l'oxydation. Son action de pénétration et de revêtement aide à arrêter la rouille et la corrosion causées par des sources naturelles et industrielles, et empêche toute intrusion supplémentaire d'humidité.

- Pénètre la rouille et la corrosion existantes
- Recouvre les surfaces métalliques exposées pour s'assurer que l'humidité est déplacée et que toute intrusion supplémentaire est empêchée
- Non conducteur
- Ne goutte pas, ne sèche pas et ne s'écaille pas
- N'endommagera pas les surfaces peintes, le plastique ou la plupart des caoutchoucs synthétiques
- Lubrifie les surfaces de glissement pour éviter les grippages et les grincements
- Approuvé par Santé Canada pour les usines de transformation des aliments en contact non alimentaire.



INFORMATIONS SUR LES COMMANDES

Description	Quantité	N° de cat
IDEAL Flexi Film®	340g Can	40-110

©2021 IDEAL INDUSTRIES, INC.

SERVICE CLIENTÈLE d'IDEAL :
orderdesk@idealindustries.com
1-800-824-3325
www.idealind.com

LE CHAMPION
DES ÉLECTRICIENS^{MC}

